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KKoommiissjjaa  RRoollnniiccttwwaa  ii  OOcchhrroonnyy  ŚŚrrooddoowwiisskkaa    

VVII  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc 

                                                                                                                                                                                Waganiec, dnia 08.08.2014 r. 

RG.0012.KR.5.2014 

Protokół nr   5 /2014 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 08 sierpnia 2014 roku – sesja wyjazdowa 

 
W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Różański, udział 

wzięli członkowie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, pozostałych Komisji Stałych Rady Gminy 

oraz wójt gminy – P. Marciniak, wg list obecności stanowiących załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 9:00 otworzył posiedzenie wszystkich Komisji Stałych Rady 

Gminy. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 3 członków Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska w składzie: 

1. Marcin Grzegórski – przewodniczący, 

2. Malinowska Henryka – zastępca przewodniczącego, 

3. Góralski Wiesław – członek, 

4. Zwierzchowski Radosław – członek /nieobecny/. 

co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Wyjazd na składowisko i odzysk odpadów „Ekoskład” do Służewa. 

3. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania gminnego ujęcia wody 

i oczyszczalni ścieków – wyjazd w teren. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Waganiec. 

Członkowie Komisji Rolnej i pozostałych komisji jednogłośnie przyjęli proponowany porządek 

posiedzenia. 

Ad.2  

Radni zapoznali się z funkcjonowaniem Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej „Ekoskład”  

w Służewie, którego właścicielem jest Związek Gmin Ziemi Kujawskiej. Firma zajmuje się odbiorem, 

składowaniem oraz przetwarzaniem odpadów komunalnych, zarówno od osób fizycznych, jak  

i prowadzących działalność gospodarczą. „Ekoskład” świadczy także usługi budowlane: budowa 

parkingów, chodników, ścieżek rowerowych, jak również projektowanie i zagospodarowanie terenów 

zielonych.  

Zwiedzanie służewskiego wysypiska zaczęto od obejrzenia nowej instalacji do biologicznego 

przetwarzania odpadów. Radni zobaczyli również jak działa sortownia odpadów, Punkt Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) oraz monitoring zainstalowany na samochodach spółki. Prezes 

poinformował radnych, iż spółka planuje budowę magazynu do przechowywania przetworzonych 

surowców przeznaczonych do sprzedaży oraz rozbudowę budynku socjalno-biurowego, ponieważ 

zatrudnia już około 80 osób. 

Maciej Bartoszek, prezes Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej „Ekoskład” przyznał, że brak 

segregacji odpadów przez mieszkańców to jeden z większych problemów. Związek Gmin Ziemi 

Kujawskiej, zdaniem prezesa, powinien ustalić regulamin, który ujednolici sposób zbiórki odpadów we 

wszystkich gminach Związku. 

Ad.3 

Radni zobaczyli jak funkcjonuje gminne ujęcie wody w Starym Zbrachlinie, które przeszło gruntowną 

modernizację. Realizacja inwestycji w znaczący sposób przyczyniła się do poprawy, jakości wody  

i zapewnienia ciągłości dostaw dla mieszkańców. Radni zobaczyli też jak działa gminna oczyszczalnia 

ścieków. Obejrzeli budynek techniczny z wydzielonymi pomieszczeniami dla obsługi oczyszczalni, 

szatnie brudną i szatnie czystą wraz z zapleczem socjalnym, zbiorniki technologiczne oczyszczalni, takie 

jak zbiornik reaktora, zbiornik osadu. Działanie oczyszczalni jest zautomatyzowane przez zastosowanie 

sterowania z możliwością przesyłania wiadomości tekstowych SMS o stanach alarmowych. 

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Różański  

o godz. 12:30 zamknął posiedzenie. 
 

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji : 

Jarosław Różański                                                                                                      

                                                                                                                                                                                                                                                                                              

                                                                                                                                             / Grzegórski Marcin/ 


